
Z á p i s č. 8/2024
z řádného zasedání zastupitelstva městyse Kralice na Hané, konaného dne

16. 12. 2024 na Úřadu městyse Kralice n/H

Přítomni: Karel Labonek, Šárka Soušková, Ing. jiří Svozil, Marcela Trnavská, Ing. Leoš
Grossert, Ing. Petr Neoral, Mgr. Veronika Petrželová Bašná, josef Špaček.

Omluveni: Mgr, et Mgr. Radka Coufalová

Prezenční listina je přílohou zápisu.

Navržený program:
1. Schválení a doplněni programu, určení ověřovatelů a zapisovatele
2. Kontrola zápisu č. 7/2024
3. Rozpočet městyse Kralice na Hané na rok 2025
4. Rozpočet sociálního fondu na rok 2025
5. Schválení rozpočtu ZŠ Kralice na Hané na rok 2025, příspěvková organizace
6. Schválení rozpočtu MŠ a ŠJ Kralice na Hané na rok 2025, příspěvková organizace
7. Plán inventur na rok 2024
8. Dotační program ,,Sport - celoroční činnost 2025"
9. Dotační program ,,Sport - jednorázové akce 2025"
10. Dotační program ,,Kultura - celoroční činnost 2025"
11. Dotační program ,,Kultura - jednorázové akce 2025"
12. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo s HSH Stav s.r.o.
13. Veřejnoprávní smlouva o poskytnuti dotace COOP
14. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace Řimskokatolická farnost Kralice n/H
15. Kupní smlouva pozemky p. č. 388/1 a 1055 v k. ú. Kralice na Hané
16. Smlouva o dílo - Rekonstrukce opěrné zdi sportovní plochy pro mládež
17. Souhrnná kontrola výkonu usnesení zastupitelstva za rok 2024
18. Kontrola vyúčtováni dotaci KKMD za rok 2023
19. Informace starosty

1. Schváleni a doplněni programu, určeni ověřovatelů a zapisovatele
Zasedání zahájil starosta K. Labonek. Přivítal členy zastupitelstva i přítomné občany
městyse Kralice n/H. Informoval přítomné o tom, že zasedání bylo řádně svoláno a
informace o konání zasedání byla uveřejněna na úřední desce v souladu s ustanovením § 93
odst. 1 zákona
o obcích. Zasedání se účastni 8 členů zastupitelstva, takže podle § 92 odst. 3 zákona o
obcích je zastupitelstvo usnášeníschopné v plném rozsahu. Zapisovatelkou zápisu byla
určena
l. Nováková.

Mgr. et Mgr. R. Coufalová se připojila do jednání zastupitelstva.

1/1 Ověřovatelé zápisu byli určeni Ing. J. Svozil a Ing. L. Grossert
Usnesení č. ZM 8/2024/1/1: Zastupitelstvo schvaluje ověřovatele zápisu pana Ing. j. Svozila
a Ing. L. Grosserta.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usneseni č. ZM 8/2024/1/1 bylo přijato.



1/2 K navrženému programu dnešního zasedání zastupitelstva navrhl starosta K. Labonek
doplnit bod 20.

20. Dodatky ke smlouvě č. SM-22-08905 - dodávka plynu a elektřiny

Usnesení č. ZM 8/2024/1/2: Zastupitelstvo schvaluje přidání bodu č. 20 do programu
dnešního zasedání zastupitelstva.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdržely se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/1/2 bylo přijato.

1/3 Program zasedání:
Doplněn bod:
20. Dodatky ke smlouvě č. SM-22-08905 - dodávka plynu a elektřiny

Usneseni č. ZM 8/2024/1/3: Zastupitelstvo schvaluje návrh programu, tak jak byl vyvěšen
na úřední desce a na webových stránkách městyse Kralice na Hané, včetně dnes schválené
změny.

Hiasováni:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/1/3 bylo přijato.

2. Kontrola zápisu č. 7/2024
Zápis ze zasedání č. 7/2024 ze dne 27. 11. 2024 byl ověřovateli podepsán ve lhůtě dané
zákonem o obcích, k nahlédnutí uložen na obecním úřadě a uveřejněn na webových
stránkách městyse Kralice n/H. Dále ke zveřejněnému zápisu nebyly podány žádné
připomínky. Uvedený zápis č. 7/2024 tedy byl zpracován v souladu se zákonem o obcích a
dle článku 7, odst. 4 jednacího řádu jej lze pokládat za schválený.

3. Rozpočet městyse Kralice na Hané na rok 2025
Návrh rozpočtu městyse Kralice na Hané na rok 2025 byl schválen dne 27.11.2024
usnesením zastupitelstva č. ZM 7/2024/4. Dále pak byl v zákonné lhůtě vyvěšen na úřední
desce městyse Kralice na Hané. Rozpočet na rok 2025 počítá s příjmy ve výši 36 530 000,-
kč a výdaji ve výši 56 580 000,- KČ. Rozdíl ve výši příjmů a výdajů (ve výši 20 050 000,- kč)
bude řešen změnou stavu krátkodobých prostředků na účtech (přebytek z roku 2024).
V roce 2025 je záměrem městyse investovat především do budov v majetku městyse, které
se již aktuálně nacházejí ve velmi špatném technickém stavu a finanční investice je tak zde
nezbytná. V návrhu rozpočtu je počítáno například s přípravou projektové dokumentace k
rekonstrukci budovy obecního úřadu, dokončeni výstavby bytů v budově bývalého zámku,
dále se počítá například s vybudováním chodníku na úl. Hrubčická, projektovou přípravou
výstavby družiny na ZŠ, rekonstrukcí opěrné zdi na fotbalovém hřišti FC, pokračováním
projektu nového kulturnIho domu. V návrhu rozpočtu je také opět počítáno s podporou
Kralických spolků a sdružení.

Usneseni č. ZM 8/2024/3:
Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje rozpočet městyse Kralice na Hané na rok
2025. příjmy ve výši 36 530 tis. kč, výdaje ve výši 56 580 tis. KČ. Rozdíl příjmů a výdajů ve
výši 20 050 tis. KČ bude řešen změnou stavu krátkodobých prostředků na účtech - přebytek
z roku 2024. Rozpočtem se bude městys Kralice na Hané řídit při financování v roce 2025.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O



Usnesení č. ZM 8/2024/3 bylo přijato.

4. Rozpočet sociálního fondu na rok 2025
Účelem Sociálního fondu je financování aktivit v oblasti péče o zaměstnance. Příjmem
sociálního fondu je částka 4% čerpaná z objemu mzdových prostředků. Příspěvky ze
sociálního fondu - příspěvek na stravování, příspěvek na volnočasové aktivity, příspěvek na
částečné pokrytí výdajů na odíváni, příspěvek na penzijní připojištění. Čerpání je odvozeno
od čerpání v roce 2024.

Usnesení č. ZM 8/2024/4: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje po projednání
předložený rozpočet sociálního fondu městyse Kralice na Hané na rok 2025, příjmy a výdaje
ve výši 155 tis. KČ.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usneseni č. ZM 8/2024/4 bylo přijato.

5. Schváleni rozpočtu ZŠ Kralice na Hané na rok 2025, příspěvková organizace
Městys Kralice na Hané jako zřizovatel příspěvkové organizace ZŠ Kralice na Hané obdržel
dne 25.11.2024 návrh rozpočtu ZŠ Kralice na Hané, příspěvkové organizace na rok 2025.
Navrhovaný příspěvek pro organizaci činí celkem 1.700 tis. KČ. Většími položkami nákladů
jsou kromě očekáváných nákladů na energie např. pobyt v přírodě, nebo plavecký výcvik.
předložený návrh rozpočtu ZŠ Kralice na Hané, příspěvkové organizace na rok 2025 je
přIlohou Č.1 důvodové zprávy.

Usnesení č. ZM 8/2024/5: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje rozpočet ZŠ
Kralice na Hané, příspěvkové organizace na rok 2025 ve výši 1.700 tis. KČ.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/5 bylo přijato.

6. Schválení rozpočtu MŠ a ŠJ Kralice na Hané na rok 2025, příspěvková organizace
Městys Kralice na Hané jako zřizovatel přispěvkové organizace MŠ a ŠJ Kralice na Hané
obdržel dne 31. 10. 2024 návrh rozpočtu MS a ŠJ Kralice na Hané, příspěvkové organizace
na rok 2025. Navrhovaný příspěvek pro organizaci činí celkem 1.500 tis. Kč. Většími
položkami nákladů jsou např. obměna dětských matraci, mobilní stojany na tyto matrace
obojí dle požadavku KHS, nová telefonní ústředna a například bezpečný a komfortní
přístupový systém pro MŠ. předložený návrh rozpočtu MŠ a ŠJ Kralice na Hané,
příspěvkové organizace na rok 2025 je přílohou Č.1 důvodové zprávy.

Usneseni č. ZM 8/2024/6: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje rozpočet MŠ
a ŠJ Kralice na Hané, příspěvkové organizace na rok 2025 ve výši 1.500 tis. Kč.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/6 bylo přijato.

7. PIán inventur na rok 2024
Ve smyslu zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, prováděcí vyhlášky č. 270/2010 Sb., o
inventarizaci majetku a závazků a Směrnice o inventarizaci majetku závazků městyse Kralice
na Hané se stanovuje pIán inventur pro rok 2024 ve znění dle přílohy Č.1 důvodové zprávy.



Usneseni č. ZM 8/2024/7: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané souhlasí s plánem
inventur na rok 2024 - provedení fyzické a dokladové inventarizace majetku městyse Kralice
na Hané ke dni 31.12.2024. Dle osobní dohody budou členům inventarizační komise
předány inventurní soupisy fyzické inventury. Dokladová inventarizace bude provedena v
lednu 2025 - ke konci rozvahového dne. Ukončení a předáni inventurních seznamů je
stanoveno na 9. 2. 2025. Předseda inventarizační komise je Šárka Soušková, členové Soňa
Švédová, Marcela Trnavská, Margita Gottvaldová a josef Špaček.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/7 bylo přijato.

8. Dotační program ,,Sport - celoroční činnost 2025"
Městys Kralice na Hané zpracoval pravidla pro poskytováni dotaci z rozpočtu městyse
Kralice na Hané. V návaznosti na tato zpracovaná pravidla dále připravil návrh jednotlivých
dotačních programů pro rok 2025. V případě dotačního programu na podporu sportu -
celoroční činnost pro rok 2025 chce podpořit smysluplnou a soustavnou práci s dětmi a
mládeží pro úspěšný přesah k dospělým. Podpořit pohyb v životě dítěte, pěstování
pozitivního vztahu ke sportu a pozitivní návyky pro budoucí rozvoj dětí a mládeže. Podpořit
mládežnický sport také jako součást ochrany a rozvoje zdraví. Pro dorostenecké a dospělé
kategorie poskytovat odpovÍdající technické zázemí sportovcům pro kvalitní přípravu i
výkony v soutěžích. Podpořit realizaci projektů v oblasti sportu, rozšířeni členské základny,
podpora reprezentace městyse a rozvoje cestovního ruchu. Konkrétní znění návrhu
dotačního programu na podporu sportu - celoroční činnost pro rok 2025 je přňohou Č.1
důvodové zprávy.

Usnesení č. ZM 8/2024/8: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje dotační
program na podporu sportu - celoroční činnost pro rok 2025 ve znění dle přílohy Č.1
důvodové zprávy.

Hlasovánŕ
Pro: 8 Proti: O Zdržel se: 1 (Mgr. V. Petrželová Bašná)
Usnesení č. ZM 8/2024/8 bylo přijato.

9. Dotační program ,,Sport - jednorázové akce 2025"
Městys Kralice na Hané zpracoval pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu městyse
Kralice na Hané. V návaznosti na tato zpracovaná pravidla dále připravil návrh jednotlivých
dotačních programů pro rok 2025. V případě dotačního programu na podporu sportu -
jednorázová sportovní akce pro rok 2025 chce podpořit především zvyšovaní kvality života v
Městysi Kralice na Hané formou podpory sportovních akcí soutěžního i nesoutěžního
charakteru a pohybových aktivit zejména pro děti a mládež, přispívajÍcÍch k rozšířenI a
obohaceni sportovně-sociálního života v Městysi Kralice na Hané. Konkrétní znění návrhu
dotačního programu na podporu sportu - jednorázová sportovní akce pro rok 2025 je
přílohou Č.1 důvodové zprávy.

Usnesení č. ZM 8/2024/9: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje dotační
program na podporu sportu - jednorázová sportovní akce pro rok 2025 ve znění dle přňohy
Č.1 důvodové zprávy.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: O Zdržel se: 1 (Mgr. V. Petrželová Bašná)
Usnesení č. ZM 8/2024/9 bylo přijato.

10. Dotační program ,,Kultura - celoroční činnost 2025"



Městys Kralice na Hané zpracoval pravidla pro poskytováni dotaci z rozpočtu městyse
Kralice na Hané. V návaznosti na tato zpracovaná pravidla dále připravil návrh jednotlivých
dotačních programů pro rok 2025. V případě dotačního programu na podporu kultury,
vzdělávání a volnočasových aktivit - celoroční činnost pro rok 2025 chce podpořit především
zvyšovaní kvality života v Městysi Kralice na Hané formou podpory činnosti klubů/spolků a
sdruženi zabývající se kulturou, vzdělávacími a volnočasovými aktivitami v souladu s
Pravidly pro poskytování dotací z rozpočtu městyse schválených zastupitelstvem Městyse
Kralice na Hané. Konkrétni znění návrhu dotačního prcgramu na podporu kultury, vzdělávání
a volnočasových aktivit - celoroční činnost pro rok 2025 je přílohou Č.1 důvodové zprávy.

Usnesení č. ZM 8/2024/10: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje dotační
program na podporu kultury, vzdělávání a volnočasových aktivit - celoroční činnost pro rok
2025 ve znění dle přílohy Č.1 důvodové zprávy.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: O Zdrželo se: 1 (Mgr. V. Petrželová Bašná)
Usnesení č. ZM 8/2024/10 bylo přijato.

11. Dotační program ,,Kultura - jednorázové akce 2025"
Městys Kralice na Hané zpracoval pravidla pro poskytování dotaci z rozpočtu městyse
Kralice na Hané. V návaznosti na tato zpracovaná pravidla dále připravil návrh jednotlivých
dotačních programů pro rok 2025. V případě dotačního programu na podporu kultury,
vzděiávání a volnočasových aktivit - jednorázové akce pro rok 2025 chce podpořit
především zvyšovaní kvality života v Městysi Kralice na Hané formou podpory kulturních a
vzdělávacích akcí v souladu s Pravidly pro poskytování dotací z rozpočtu městyse
schválených zastupitelstvem Městyse Kralice na Hané. Konkrétni znění návrhu dotační
program na podporu kultury, vzděláváni a volnočasových aktivit - jednorázové akce pro rok
2025 je přílohou Č.1 důvodové zprávy.

Usnesení č. ZM 8/2024/11: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje dotační
program na podporu kultury, vzdělávání a volnočasových aktivit - jednorázové akce pro rok
2025 ve znění dle přílohy Č.1 důvodové zprávy.

Hlasování:
Pro: 8 Proti: O Zdržel se: 1 (Mgr. V. Petrželová Bašná)
Usnesení č. ZM 8/2024/11 bylo přijato.

12. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo s HSH Stav s.r.o.
Dne 26.06.2024 uzavřel městys Kralice na Hané se zhotovitelem spoiečnosti HSH Stav s.r.o.
smlouvu o dílo na stavební práce, jejímž předmětem byl závazek zhotovitele provést pro
městys Kralice na Hané stavbu ,,Kralice na Hané - kaple sv. VIta - oprava vlhkých omítek"
(dále jen ,,smlouva"). Při provádění stavebních prací vyvstala potřeba provedeni některých
dalších souvisejících a nezbytných víceprací. V návaznosti na to je nutné upravit dobu
plnění, jež byla sjednána v či. Ill odst. 3. a 4. smlouvy, a proto mezi sebou smluvní strany
připravily tento návrh dodatku Č.1., ve znění dle přílohy Č.1 důvodové zprávy.

Usnesení č. ZM 8/2024/12: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje Dodatek č. 1
ke Smlouvě o dílo na stavbu ,,Kralice na Hané - kaple sv. Víta - oprava vlhkých omítek" a
pověřuje starostu k podpisu tohoto dodatku ve znění dle přílohy č. 1 důvodové zprávy.

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/12 bylo přijato.



13. Veřejnoprávní smlouva o poskYtnuti dotace COOP
Zastupitelé městyse Kralice na Hané se na řádném zasedání zastupitelstva konaného dne
25.10.2024 společně shodli na poskytnuti finanční částky z rozpočtu městyse Kralice na
Hané ve výši 18 000 KČ pro Jednotu spotřební družstvo v Uherském Ostrovu (místní obchod
- COOP). Finanční prostředky budou použity na opravu/výměnu oken v budově č.p. 15. Tato
finanční podpora bude poskytnuta formou uzavřeni veřejnoprávní smlouvy.

Usnesení č. ZM 8/2024/13: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje uzavřeni
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace mezi městysem Kralice na Hané a příjemcem
dotace Jednota spotřební družstvo v Uherském Ostrovu ve znění die přílohy č. 1 důvodové
zprávy.

Hlasování:
Pro: 6 Proti: 2 (Mgr. V. Petrželová Bašná, Mgr et Mgr R. Coufalová) Zdržel se: 1 (Ing.
J. Svozil)
Usnesení č. ZM 8/2024/13 bylo přijato.

14. Veřejnoprávní smlouva o poskVtnutí dotace Římskokatolická farnost Kralice n/H
Zastupitelé městyse Kralice na Hané se na řádném zasedání zastupitelstva konaného dne
25.10.2024 společně shodli na poskytnutí finanční částky z rozpočtu městyse Kralice na
Hané ve výši 21 242 Kč pro Římskokatolická farnost Kralice na Hané. Finanční prostředky
budou použity na opravu varhan v kostele Nanebevzetí Panny Marie v Kralicích na Hané.

Usneseni č. ZM 8/2024/14: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje uzavření
veřejnoprávní smlouvy o poskytnuti dotace mezi městysem Kralice na Hané a příjemcem
dotace Rknskokatolická farnost Kralice na Hané ve znění dle přílohy č. 1 důvodové zprávy.

Hlasováni:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/14 bylo přijato.

15. Kupní smlouva pozemky p. č. 388/1 a 1055 v k. ú. Kralice na Hané
ZasEupitelstvo městyse Kralice na Hané schválilo záměr koupě pozemků p. č. 388/1 a 1055
oboji v k. ú. Kralice na Hané na svém řádném zasedání zastupitelstva konaném dne
14.12.2023 a to usnesením č. 20. Po předložení návrhu kupní ceny ze strany prodávajícího
tedy Tělocvičné jednoty Sokol Kralice na Hané, byl doplněn návrh kupní smlouvy o tuto
navrženou cenu (l 200 KČ za m') a takto doplněn je předkládán ke schválení zastupitelstvu
městyse Kralice na Hané.
Diskuze:
Starosta znovu připomněl, že městys ke koupi pozemků přistupuje především z důvodu
připravované výstavby nového kulturního domu. Dále uvedl, že se jedná o pozemky
označené v územním plánu jako plochy občanského vybaveni - veřejná infrastruktura.
Zastupitelé se poté společně shodli, že v tomto případě (koupě 6 m') netrvají na zpracování
znaleckého posudku na určení ceny v místě a čase obvyklé a to z důvodu kdy by cena za
zpracováni samotného posudku byla pravděpodobně obdobně vysoká, jako je celá
požadovaná cena za koupi obou pozemků.

Usnesení č. ZM 8/2024/15: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje uzavření kupní
smlouvy na pozemky p. č. 388/1 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 4 m' a p. č. 1055
ostatní plocha o výměře 2 m' obojí v k. ú. Kralice na Hané ve znění die přílohy č. 1 důvodové
zprávy.

J. Špaček hlásí střet zájmu.
HlasovánI:



Pro: 7 Proti: O Zdržely se: 2 (Š. Soušková a Ing. P. Neoral)
Usnesení č. ZM 8/2024/15 bylo přijato.

16. Smlouva o dílo - Rekonstrukce opěrné zdi sportovní pIochV pro mládež
Městys Kralice na Hané dne 16.09.2024 oznámil zahájení zadávacího řízení na akci
,,Rekonstrukce opěrné zdi sportovní plochy pro mládež". Dle § 3 písm. a) zákona se jedná o
zjednodušené podlimitní řízení. Předmětem plněni veřejné zakázky na stavební práce je
realizace rekonstrukce opěrné zdi sportovní plochy pro mládež a provedení navazujících
stavebních prací. Lhůta pro podání nabídek byla do 2.10.2024, 15:00 hod. Základním
hodnotíchn kritériem byla nejnižší nabídková cena bez DPH. OteviránÍ doručených obálek s
nabídkami proběhlo dne 25.10.2024 na úřadu městyse Kralice na Hané. Komise dle
stanoveného kritéria vybrala za nejvhodnější nabídku firmy Hanácké stavby, spol. s.r.o. a
předkládá ji ke schváiení zastupitelstvu městyse Kralice na Hané.
Městys má ve smlouvě v ČI. íl. odst. 3. vyhrazeno právo odstoupit od smlouvy o dílo v
případě, že nezíská dotaci z prostředků Národní sportovní agentury (NSA), případně
jiného dotačního titulu.

Usneseni č. ZM 8/2024/16: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje Smlouvu o dílo
na provedení stavby ,,Rekonstrukce opěrné zdi sportovní plochy pro mládež" a pověřuje
starostu k podpisu této smlouvy o dílo se zhotovitelem Hanácké stavby, spol. s.r.o. ve znění
dle přílohy č. 1 důvodové zprávy.

Hlasováni:
Pro: 8 Proti: O Zdržel se: 1 (Mgr. et Mgr. R. Coufalová)
Usneseni č. ZM 8/2024/16 bylo přijato

17. Souhrnná kontrola výkonu usneseni zastupiteľstva za rok 2024
Kontrolní výbor provedl dne 3. 12. 2024 souhrnnou kontrolu výkonu usneseni zastupitelstva
městyse Kralice na Hané za období od 1. 1. 2024 do 30. 10. 2024. V rámci této kontroly bylo
prověřeno naplnění několika namátkově vybraných usnesení zastupitelstva, přičemž bylo
vždy vybráno alespoň jedno usnesení za dané čtvrtletí. Konkrétně byla prověřena usnesení
č.: ZM 1/2024/11, ZM 3/2024/8, ZM 5/2024/8, ZM 6/2024/6 a ZM 6/2024/11. Kontrolní výbor
na základě této souhrnné kontroly došel k závěru, že schválená usnesení zastupitelstva jsou
průběžně a řádně naplňována, jejich evidence na příslušném pracovišti úřadu je řádně,
přehledně a bez nedostatků vedena.

Usnesení č. ZM 8/2024/17: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané souhlasI s výsledky
souhrnné kontroly výkonu usnesení zastupitelstva městyse Kralice na Hané provedené za
období od 1. 1. 2024 do 30. 10. 2024.

K. Labonek hlásí střet zájmů.
HlasovánI:
Pro: 7 Proti: O Zdržely se: 2 (Mgr. V Petrželová Bašná a Mgr et Mgr. R. Coufalová)
Usnesení č. ZM 8/2024/17 bylo přijato.

18. Kontrola vYúčtování dotací KKMD za rok 2023
Kontro|ní výbor provedl dne 26.11.2024 v rámci svého jednání zpracování závěrečné zprávy
o hospodaření Kralického klubu mladých dobrodruhů, z. s., v návaznosti na závěrečnou
kontrolu hospodařeni spolků za rok 2023, která byla provedena dne 20. 2. 2024 a na
následnou kontrolu provedenou dne 22. 4. 2024. Zpracování této závěrečné zprávy o
hospodařeni Kralického klubu mladých dobrodruhů, z. s., bylo hlavním bodem jednání
Kontrolního výboru Zastupitelstva Městyse Kralice na Hané a tato zpráva je příbhou tohoto
zápisu č. 5/2024. Se zápisem č. 5/2024 Kontrolního výboru městyse Kralice na Hané



a závěrečnou zprávou o hospodaření Kralického klubu mladých dobrodruhů, z. s., byli
seznámeni všichni zastupitelé městyse Kralice na Hané.

Usneseni č. ZM 8/2024/18: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané bere na vědomí
kompletní závěrečnou zprávu o hospodaření Kralického klubu mladých dobrodruhů, z. s., v
návaznosti na kontrolu hospodařeni spolků za rok 2023, a s poskytnutými informacemi,
zjištěnými skutečnostmi, výsledky provedené kontroly jakož i se závěrečným doporučením
Kontro|ního výboru souhlasI.

Ing. L. Grossert hlásí střet zájmů.
Hlasování:
Pro: 5 Proti: 3 (Mgr. V. Petrželová Bašná, Mgr. et Mgr. R. Coufalová a Ing. j. Svozil)
Zdržel se: 1 (J. Špaček)
Usnesení č. ZM 8/2024/18 bylo přijato.

19. Informace starosty
a) Měřiče rychlosti
Na městys se obrátila společnost GEMOS DOPRAVNÍ SYTÉMY a.s. s návrhem dodatku
k Servisní smlouvě GDS/ZE220015/S 018. Společnost GEMOS DOPRAVNÍ SYSTÉMY, a.
s., zajišťuje aktuálně monitoring 3 měřičů rychlosti. Předmětem návrhu dodatku jsou zbylé 3
radary. Roční finanční náklady plynoucí ze Servisní smlouvy a případného uzavření
navrženého dodatku na zbylé tři radary by činil cca 31 000,- Kč. Většina zastupitelů se po
vzájemné diskuzi shodla prozatím navržený dodatek neuzavírat. Zároveň pověřila starostu
prověřením možnosti odstoupení i od původní smlouvy s firmou GEMOS DOPRAVNÍ
SYSTÉMY, a. S.

b) Zádost o opravu příjezdové cesty k bytovému domu
Na minulém zasedání zastupitelstva informoval pan starosta zbylé zastupitele o obdržené
žádosti na opravu příjezdové cesty k bytovému domu na úl. Tyršova č.p. 149. V průběhu
tohoto zasedání zastupitelstva požádal pan starosta mimo jiné přítomné zástupce
společenství vlastníků bytového domu o předložení písemného stanoviska projektanta
připravujÍcÍho pro tento bytový dům projekt na zateplení, a taktéž o písemné zhodnoceni
aktuálnIho stavu předsedu stavební komise pana J. Kubaláka. Z obou těchto předložených
stanovisek vyplývá, že problémem (zatékáním dešt'ových vod) není samotná příjezdová
komunikace a její technický stav, ale především nevhodně provedený ,,okapový" chodníček
okolo budovy. Tento ,,chodníček" bude řešen v rámci připravovaného projektu zateplení
budovy, kdy by mělo dojít k jeho opravě a najití správného technického řešeni k průběžnému
odváděni dešt'ových vod směrem od paty budovy.

c) prodej uložené chráničky HDPE
Starosta informoval zbylé zastupitele o doposud zjištěných skutečnostech a nesrovnalostech
týkajicích se prodeje HDPE trubky (chráničky) uložené podél cyklostezky z Kralic do
Bedihoště. Jedná se o prodej majetku městyse společnosti Sprintel s.r.o. z roku 2022.
Existuje např. rozpor mezi audio nahrávkou z průběhu zasedání zastupitelstva ze dne
14.6.2022, kde byl prodej hdpe trubky projednán a zápisem z tohoto zasedání. Především
však z doposud získaných informací vyplývá, že zaplacená částka za uložení této HDPE
trubky neodpovídá skutečným nákladům.
Ing. j. Svozil požádal o zaslání těchto zmíněných nesrovnalosti.

d) Zápis finančního výboru
Pan starosta požádal pana j. Špačka o vyjádření k zápisu z finanční kontroly č. 1/2024 ze
dne 21. 11. 2024. Pan j. Špaček na to uvedl následujícŕ
Po upozornění, že předložené vyúčtování dotace TJ Sokol Kralice na Hané za období roku
2023 není (na konci listopadu 2024) v souladu s uzavřenou veřejnoprávní smlouvou a po
vzájemné dohodě s novou předsedkyní finančního výboru, předložil TJ Sokol prostřednictvím
pana j. Špačka své nové vyúčtováni poskytnutých dotací za rok 2023 a to konkrétně dne



13.12.2024. K možné manipulaci s dokumenty a především pak k některým chybějícím
dokladům ve vyúčtování fotbalového klubu FC Kralice na Hané a TJ Sokol Kralice na Hané
dále dodal, že s doklady nemanipuloval. Doklady z vyúčtování dotace TJ Sokola za rok 2023
(po změně ve vedeni finančního výboru) pouze vrátil, tak jak si je ze složky před tím zapůjčil.
K fotbalovému klubu FC Kralice na Hané řekl, že jej vůbec nekontroloval. Starosta v reakci
na tato slova znovu zdůraznil závažnost celé situace, kdy jsou úřadu městyse předkládány a
následně průběžně kontrolovány doklady a vyúčtování poskytnutých dotací, upozornil na
odpovědnost osob provádějících pro úřad městyse tyto kontroly a dodal, že opravdu netušil,
že po dvou letech bude muset zdůrazňovat, že s těmito již jednou předloženými dokumenty
nelze následně nikterak manipulovat, natož z nich cokoli odnášet. Navíc bez toho, aniž by se
tato skutečnost objevila minimálně v zápise z prováděné kontroly dotyčného výboru.
Mgr. V. Petrželová Bašná sdělila, že byla čestným hostem finančního výboru, takovým jakým
být mohla. Rozhodně v té chvíli, kdy byla ona přítomna té jedné schůze, nebyly odneseny
žádné dokumenty a s ničím nebylo manipulováno.

e) Poděkování
Pan starosta přečetl zbylým zastupitelům obdržené poděkování od Klubu seniorů Kralice na
Hané, které děkuje zastupitelstvu městyse Kralice na Hané za velmi dobrou spolupráci v
roce 2024. Všem zastupitelům v roce 2025 přeje stálé a pevné zdraví, pohodu a toleranci.
Za Klub seniorů Kralice na Hané pan Pavel Kolář

Pan starosta K. Labonek dále poděkoval všem zaměstnancům za práci pro Úřad městyse
Kralice na Hané. Váži si odvedené práce každého kdo na obci či pro obec něco dělá.
Poděkoval také členům výborů a komisí a všem aktivním občanům.
Všem popřál krásné a poklidné Vánoce, pevné zdraví a hodně štěstí do roku 2025.
Paní mistostarostka se ke slovům pana starostu přidala a také poděkovala zaměstnancům a
občanům i ostatní zastupitelé dále popřáli všem krásné vánoční svátky a št'astný rok 2025.

20. Dodatk'y ke smlouvě č. SM-22-08905 dodávka pjYňů a elektřiňY
Městys se účastnil výběrového řízení na dodavatele elektrické energie a zemního plynu, pro
zajištěni dodávek od 1.1.2025. výběrové řízeni zajišt'ovala pro městys Kralice na Hané a
ostatní subjekty společnost ENTERPlex, s.r.o. Soutěž byla zaměřena na získáni co možná
nejnižší cenu marže dodavatele, se schopností dodavatele umožnit odběrateli flexibilně
měnit (v průběhu dodávek) způsob dodávky spot l fix. Vítězem výběrového řízení je
společnost TEDOM energie s.r.o.
Návrhy dodatků ke Smlouvě č. SM-22-08905 o sdružených službách na dodávky elektřiny a
plynu se společností TEDOM energie s.r.o. byly v průběhu zasedání zastupitelstva
předloženy všem zastupitelům v tištěné podobě. Těmito dodatky se mění produkt i cena
elektřiny a plynu.
Diskuze:
Ing. j. Svozil vyjádřil názor, že vzhledem k aktuálni situaci doporučuje městysů nyní spiše
cenu fixovanou a vše případně po nějaké době případně znovu vyhodnotit l revidovat.
Ing. L. Grossert v tomto souhlasi s názorem pana Ing. J.Svozila.

Usnesení č. ZM 8/2024/20: Zastupitelstvo městyse Kralice na Hané schvaluje Dodatky ke
smlouvě č. SM-22-08905 o sdružených službách dodávky elektřiny a plynu a pověřuje
starostu k podpisu těchto dodatků ve znění dle přílohy č. 1 důvodové zprávy

Hlasování:
Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O
Usnesení č. ZM 8/2024/20 bylo přijato.



Dotazy"
· Mgr. V. Petrželová Bašná vznesla dotaz, zda v loňském či ietošnim roce došlo ze

strany PČR ke kontrole přetížení kamionů v naši obci.

Zasedání ukončeno v 20:10 hodin.
Zapsala: l. Nováková
Dne: 18. 12. 2024
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Přílohy: program, prezenční listina.


